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ZÁPIS ZO ZASADNUTIA  

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

zo dňa 19.09.2023 

 

Prítomní:  10 členov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny. Ospravedlnení: 

Dominik Bendo, Radovan Filip Novotný, Leoš Šafár, Viktória 

Adamkovičová. Miesto zástupcu 1. ročníka Bc. formy štúdia je od 1.9.2023 

neobsadené. 

  

Hostia: doc. Ing. Michal Šoltés, PhD., doc. Ing. Peter Džupka, PhD., doc. Ing. 

MVDr. Ján Buleca, PhD., doc. Ing. Júlia Ďurčová, PhD., Ing. Lenka 

Vejačková 

 

Program zasadnutia:  

 

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie zasadnutia doc. Glova 

2. Schválenie overovateľov zápisu doc. Glova 

3. Schválenie programu zasadnutia doc. Glova 

4. Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich zasadnutí doc. Glova 

5. Schválenie Zásad prijímacieho konania na štúdium prvého (bakalárskeho) 

stupňa na EkF TUKE 

doc. Šoltés 

6. Schválenie výberovej komisie a delegovanie zástupcu/-kyne AS EkF 

TUKE 

doc. Šoltés 

7. Vyhlásenie doplňujúcich volieb na obsadenie uvoľneného mandátu 

v študentskej časti AS EkF TUKE – zástupca/-kyňa 1. ročníka 

bakalárskeho stupňa 

doc. Glova 

8. Interpelácie doc. Glova 

9. Rôzne doc. Glova 

10. Záver zasadnutia doc. Glova 

 

K 1. bodu: Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie AS EkF TUKE otvoril predseda senátu a privítal všetkých prítomných členov AS EkF 

TUKE a hostí. Prítomných bolo 10 členov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny.  

 

K 2. bodu: Schválenie overovateľov zápisu 

Predseda AS EkF TUKE za overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE dňa 19.09.2023, 

navrhol senátorky Libušu Révészovú a Alenu Andrejovskú. Obe s návrhom súhlasili.  

 

Predseda AS EkF TUKE dal následne hlasovať o návrhu uznesenia o overovateľoch zápisnice 

v takejto podobe: 

„AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 19.09.2023 

v zložení: senátorka Libuša Révészová a senátorka Alena Andrejovská.“ 
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Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že akademický senát schválil návrh ako uznesenie č. 

34/2023. 

 

K 3. bodu: Schvaľovanie programu zasadnutia 

Návrh programu zasadnutia bol predložený ako súčasť pozvánky na zasadnutie AS EkF TUKE 

spoločne s materiálmi - dňa 11.09.2023.  

 

Predseda AS EkF TUKE dal hlasovať o návrhu uznesenia bez zmien: 

„AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 19.09.2023 bez zmien.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 35/2023. 

 

K bodu 4: Kontrola uznesení 

Predseda AS EkF TUKE skonštantoval, že neboli žiadne úlohy vyplývajúce z minulých uznesení. 

 

 

K bodu 5: Schválenie Zásad prijímacieho konania na štúdium prvého (bakalárskeho) stupňa na 

EkF TUKE 

Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana EkF o predstavenie návrhu zásad... 

 

Následne bola predsedom senátu otvorená diskusia k tomuto bodu programu, v ktorej vystúpili: 

Senátor Bajus: Ak nám prejde do druhého ročníka aspoň 250 študentov a do prvého ročníka 

prijmeme 330 študentov na FBI a 80 študentov na EaMVS, zvládneme to kapacitne? 

Dekan Šoltés: Pri tom, ako sme sa pri súčasnom počte prijatých študentov snažili 

rozvrhnúť hodiny a výučbu (najmä v PC miestnostiach), zistili sme, že máme dostatok učební, 

a okrem toho ešte by nám v letnom semestri mohla pribudnúť ďalšia miestnosť. Javí sa to tak, že 

v prípade ak nastane uvedená situácia, dokázali by sme ju aj priestorovo, ale aj personálne 

zvládnuť.  

Senátorka Révészová uviedla niekoľko technických pripomienok k predloženému dokumentu 

a zároveň sa pýtala: 1) Akým spôsobom bude procesované overovanie a prepočítavanie priemeru 

známok pre prijatie? 2) Nebudú študenti jedného typu škôl týmito pravidlami zvýhodnení 

v porovnaní so študentmi iného typu škôl? 3) Zvážili sa všetky legislatívne a praktické dôsledky 

toho, že v zásadách uvádzame až 330+80 študentov, ktorých plánujeme prijať? 

 Dekan Šoltés: 1) Známky sa budú prepočítavať zo všetkých predmetov z uvedených 

ročníkov. Využijú sa pre to nástroje, ktoré ponúka Mais. 2) Cieľom je neoberať sa o možnosti 

prijatia študentov z čo najširšieho okruhu, pričom sú ale pravidlá definované s cieľom ukázať, že 

máme záujem o prijatie tých lepších, resp. najlepších študentov. 3) Pri stanovovaní tohto počtu 
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boli do úvahy brané a v rámci vedenia aj diskutované rôzne aspekty. Veríme, že to bude 

zvládnuteľné.  

Senátor Burger sa vyjadril, že podľa jeho názoru výška koeficientu nie je významným faktorom, 

ktorý bude ovplyvňovať to, či študenti gymnázií budú alebo nebudú chcieť prísť študovať na našu 

fakultu. Napriek tomu navrhol, či by nebolo lepšie použiť koeficient prepočtu na úrovni 0.7. 

Zároveň predniesol myšlienku, či nie je vhodné zvážiť stanovenie hornej hranice priemeru známok 

pre prijímanie študentov. V závere mal otázku, či nie je snaha o pridanie kritérií týkajúcich sa 

jazykových znalostí (excelentnosti)? 

Dekan Šoltés: nie je problém diskutovať o tom, aby bol koeficient 0.7. O stanovení hornej 

hranice sa neuvažuje z dôvodu, ktorý som už uviedol, aby sme si ponechali čo najväčší 

manévrovací priestor pri prijímaní študentov. Pridávanie nových kritérií by mohlo vytvárať 

priestor na špekulácie a urobil by systém menej prehľadným, preto sa o zavedení ďalších pravidiel 

momentálne neuvažuje.  

Senátor Glova pripomenul, že by bolo dobré mať anonymizované dáta o študentoch, analyzovať 

ich a použiť tieto výstupy, aby sme sa vedeli orientovať v študijnom vývoji študentov, podľa škôl, 

z ktorých prichádzajú na našu fakultu študovať.  

Dekan Šoltés: Dáta sú analyzované a možné skreslenie vo vnímaní vývoja (máme pocit 

skôr zhoršenia ako zlepšenia) môže byť dané aj tým, že v poslednom roku sme prijímali študentov 

bez prijímačiek. Je to otázka, ako a či by sme vedeli využiť hlbšiu analýzu dát pre reálnu zmenu 

v tendenciách študentov prísť na našu školu.  

 

Predseda AS EkF TUKE dal v závere diskusie priestor aj verejnosti prítomnej na zasadnutí AS 

EkF TUKE, ktorú reprezentoval prof. Mirdala.  

prof. Mirdala pripomenul, že zásady by nemali byť len o formuláciách na papieri, ale mali by 

sme sa zamerať na formy a spôsoby oslovenia študentov, v ktorých máme veľké rezervy. Z jeho 

pohľadu máme veľmi konzervatívny prístup oslovovania študentov pre štúdium na našej fakulte. 

 

Po ukončení diskusie dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o predloženom a prerokovanom 

dokumente:  

„AS EkF TUKE schvaľuje Zásady prijímacieho konania na štúdium prvého (bakalárskeho) stupňa 

na Ekonomickej fakulte TUKE (EkF TUKE) v slovenskom jazyku v dennej forme pre akademický 

rok 2024/2025 po zapracovaní navrhovaných úprav.“  

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 36/2023. 
 

K bodu 6: Schválenie výberovej komisie a delegovanie zástupcu/-kyne AS EkF TUKE  

Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana EkF o predstavenie zaslaného návrhu na schválenie 

výberovej komisie pre obsadenie miesta odborného asistenta na Katedre ekonómie. 

Predseda AS EkF TUKE požiadal prítomných senátorov o predloženie návrhu na zástupcu/kyne 

v AS EkF TUKE do vyššie uvedenej komisie.  

Senátorka Andrejovská navrhla senátora/ku xxxxxx. (podľa prílohy) 

 

Následne dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
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„AS EkF TUKE schvaľuje zástupcu/kyňu (podľa prílohy) AS EkF TUKE vo výberovej komisii .“  

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 37/2023. 

 

Následne dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o schválení výberovej komisie v znení: 

„AS EkF TUKE schvaľuje výberovú komisiu doplnenú o zástupcu/kyňu AS EkF TUKE.“  

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 38/2023. 

 

 

K bodu 7: Vyhlásenie doplňujúcich volieb do študentskej časti AS EkF TUKE za 1. ročník Bc. 

štúdia 

 

Predseda AS EkF TUKE predložil návrh na vyhlásenie doplňujúcich volieb do študentskej časti 

AS EkF TUKE na miesto zástupcu 1. ročníka Bc. štúdia a predstavil dokument: Organizačné 

zabezpečenie a harmonogram doplňujúcich volieb do študentskej časti AS EkF TUKE za prvý 

ročník bakalárskeho stupňa štúdia: 
 
19.09.2023 Vyhlásenie doplňujúcich volieb do AS EkF TUKE za 1. ročník bakalárskeho  

  štúdia.   

29.09.2023  Predloženie zoznamov členov AO EkF TUKE za 1. ročník bakalárskeho štúdia  

  predsedovi AS EkF TUKE. 

02.10.2023 Zverejnenie zoznamu členov AO EkF TUKE za 1. ročník bakalárskeho stupňa  

  štúdia na nástenke 1. ročníka bakalárskeho stupňa štúdia EkF TUKE.  

16.10.2023 do 12:00 hod. (poludnie) Zber návrhov na kandidátov k rukám predsedu AS EkF 

TUKE alebo podpredsedníčky AS EkF TUKE za zamestnaneckú časť. 

17.10.2023 Zverejnenie listiny kandidátov do študentskej časti AS EkF TUKE za 1. ročník 

bakalárskeho stupňa štúdia. Zodp. osoba: predseda AS EkF TUKE. 

23.10.2023 Od 9:00 hod. do 11:00 hod. doplňujúce voľby do AS EkF TUKE za 1. ročník  

  bakalárskeho stupňa štúdia. 

24.10.2023 Vyhlásenie výsledkov volieb volebnou komisiou zverejnením na výveske AS  

  EkF TUKE a na webovom sídle EkF TUKE. 

 
Predseda AS EkF TUKE požiadal senátorov, aby predniesli návrh na zástupcov a náhradníkov do 

volebnej komisie. Následne, predseda AS EkF TUKE predstavil návrh volebnej komisie v tomto 

zložení: 
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Zamestnanecká časť:  

Erika Liptáková, Tomáš Štofa, Marek Gróf, Radoslav Bajus, Peter Nemec  

 

Náhradníci:  

Martin Vejačka, Adriana Novotná, Jana Zausinová, Martina Bobriková, Veronika Ďuricová 

 

Študentská časť: 

Dominik Bendo, Radovan Filip Novotný, Viktória Adamkovičová, Dominik Jirásek 

 

Náhradníci:  

Kristína Povecová, Daniel Hančikovský, Gabriela Mrázková, Dominika Jusková 

 

Predseda AS EkF TUKE dal následne hlasovať o uznesení: 

„AS EkF TUKE vyhlasuje doplňujúce voľby do AS EkF TUKE za 1. ročník Bc. štúdia v termíne 

23.10.2023 s vyššie uvedeným navrhovaným harmonogramom.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 39/2023. 

Predseda AS EkF TUKE dal následne hlasovať o uznesení:  

„AS EkF TUKE poveruje predsedu AS EkF TUKE, aby organizačne pripravil doplňujúce voľby 

do študentskej časti AS EkF TUKE a zabezpečil oboznámenie študentov 1. ročníka Bc. štúdia 

o činnosti AS EkF TUKE a vytvoril priestor pre predstavenie kandidátov za 1. ročník Bc. štúdia 

do AS EkF TUKE.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 40/2023. 

 Predseda AS EkF TUKE dal následne hlasovať o uznesení: 

„AS EkF TUKE ukladá dekanovi EkF TUKE povinnosť, aby zabezpečil vypracovanie zoznamu 

členov časti akademickej obce EkF TUKE za 1. ročník Bc. štúdia a predložil ho predsedovi AS 

EkF TUKE do 29.09.2023.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 41/2023. 

Predseda AS EkF TUKE dal následne hlasovať o uznesení:  

„AS EkF TUKE zriaďuje volebnú komisiu pre doplňujúce voľby za 1. ročník Bc. štúdia do AS 

EkF TUKE v termíne 23.10.2023 v predstavenom zložení.“ 
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Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 42/2023. 

Predseda AS EkF TUKE vyzval senátorov, aby predniesli svoje návrhy na predsedu volebnej 

komisie pre doplňujúce voľby do AS EkF TUKE za 1. ročník Bc. štúdia. 

Senátorka Paľová navrhla za predsedu volebnej komisie pre doplňujúce voľby do AS EkF 

TUKE za 1. ročník Bc. štúdia senátora Bajusa, ktorý s návrhom súhlasil. 

Predseda AS EkF TUKE dal následne hlasovať o uznesení: 

„AS EkF TUKE vymenúva Ing. Radoslava Bajusa, PhD. za predsedu volebnej komisie pre 

doplňujúce voľby za 1. ročník Bc. štúdia v termíne 23.10 2023.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 43/2023. 

 

K bodu 8: Interpelácie 

Senátorka Andrejovská: na prodekana Bulecu – aké budú spôsoby odmeňovania za výučbu 

zahraničných študentov? 

 Prodekan Buleca: Odmeny sú udeľované za predmet a zásady sa tu nemenili. V praxi to 

ale bude znamenať, že podľa súčasných pravidiel dostane vyučujúci odmenu za skupinu, ktorú učí 

– ak učí viac skupín, mal by dostať odmenu za každú skupinu. Odmeňovanie za záverečné práce 

sú udeľované vedúcemu práce po odovzdaní práce – po ukončení semestra, resp. po odovzdaní 

práce v náhradnom termíne. Počíta sa so zmenou systému odmeňovania, ktorá by zohľadňovala aj 

vedecko-pedagogické zaradenie, ale momentálne sa čaká ešte na doriešenie situácie s ambasádou.  

 Senátor Kubák: Rozumiem tomu správne, že odmeňovanie prednášok momentálne 

v súčasnom systéme nie je špecificky riešené, ale bude prehodnocované? 

Prodekan Buleca: Bude k tomu vedená diskusia.  

 

O 10:05 prišla na zasadnutie AS EkF TUKE senátorka Adamkovičová, čím sa počet senátorov 

zmenil z 10 na 11.  

 

Po diskusii, ktorá bola vedená senátormi a vedením fakulty k téme odmeňovania pedagógov za 

vedenie výučby študentov študujúcich v cudzom jazyku, AS EkF TUKE sa rozhodol formulovať 

nasledujúcu žiadosť:  

„Vzhľadom na zvyšujúci sa počet študentov študujúcich v cudzom jazyku na EkF TUKE 

žiadame vedenie o vypracovanie aktualizácie systému odmeňovania vyučujúcich na 

predmetoch, ktorých sa to týka k termínu 29.09.2023 a to formou zaslania tejto aktualizácie 

vedúcim katedier.“  

 

O 10:16 odišiel senátor Jirásek, čím sa počet senátorov zmenil z 11 na 10.  
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Senátorka Andrejovská: pre prodekanku Ďurčovú – ohľadne dotazníka spokojnosti 

s predmetom. 1) Ako a akým spôsobom bude tento dotazník realizovaný? 2) Bude niekde daný 

dotazník zverejnený pred tým, ako ho študenti budú vypĺňať? 3) Ako bude zabezpečený prístup k 

výsledkom?  

 Prodekanka Ďurčová: 1) Prieskum bude realizovaný tak, ako v minulom roku – v úvode 

semestra, na prvých cvičeniach v PC miestnostiach. Presný rozpis sa doladí po zverejnení finálnej 

verzie rozvrhu. 2) Samotný dotazník zverejním v zdieľanom dokumente pre vedúcich katedier. 

V prípade, ak tam sú ešte formálne alebo aj obsahové chyby, bude možné ich odstrániť. 3) Ohľadne 

stupňa zabezpečenia prístupu k údajom sa musím informovať. Následne na otázku odpoviem.  

 

Senátorka Siničáková: pre prodekana Bulecu: V akom stave momentálne funguje propagačná 

komisia (PK)? 

 Senátorka Paľová: Existuje nejaký plán propagácie?  

 Prodekan Buleca: Fakulta musí byť súčasťou oficiálnych aktivít TUKE. Limitom pri tejto 

propagácii sú ľudia, ich dostupnosť a ochota propagovať. V rámci PK sa urobili tri sekcie: Jakub 

Sopko zastrešoval sekciu aktivít. Marek Pekarčík zastrešuje sekciu sociálnych sietí. Leoš Šafár 

zastrešuje sekciu samotných akcií propagácie. Tradičné aktivity sú Piknik TUKE, Noc 

výskumníkov, komunikácia a propagácia na stredných školách. Podrobný plán aktivít momentálne 

nie je vypracovaný. 

Senátor Glova: pre prodekana Bulecu: Existuje konečný výstup z tvorby/natáčania videa 

o fakulte? 

 Prodekan Buleca: Video bude predstavené teraz na úvod semestra, resp. na web stránke 

bude zverejnená finálna verzia, okrem toho sa vytvára aj jeho jazyková mutácia. Následne bude 

pripravená aj jeho skrátená verzia, ktorú môžu zamestnanci používať pre propagáciu napr. v rámci 

aktivít Ulyssea.  

Senátor Glova: pre prodekana Bulecu: Máme identifikované nejaké partnerské stredné školy, kde 

sa robila propagácia priamo na školách? Vieme z toho vyvodiť nejaké best practices? Je niekde 

zverejnený plán aktivít, napríklad do marca 2024? 

 Prodekan Buleca: Je niekoľko stredných škôl, na ktoré sa opakovane chodí propagovať 

štúdium na EkF. Dostupné sú aj nejaké výstupy z dotazníkov, ktoré sa vypĺňali. Harmonogram 

aktivít je zverejnený v rámci PK, ale môžeme ho zverejniť v Intranete.  

Senátorka Paľová: Zverejnenie tohto plánu v Intranete umožní tým, ktorí sa chcú zapojiť 

do niektorej z aktivít, aby vedeli, kedy a čo sa deje. Pre ostatných to môže byť len jednoduchou 

informáciou o tom, že sa v tejto oblasti niečo na fakulte rieši.  

 

Senátorka Révészová: pre prodekanku Ďurčovú: 1) Kto bude zodpovedný za technické 

zabezpečenie prenosu z prednášok v 1. ročníku Bc. stupňa? 2) Ak boli študenti zapisovaní 

študijným oddelením, ako boli riešení študenti, ktorí sa zapísali na dvoch, resp. viacerých 

fakultách? 3) V akom stave je akreditačný proces? 4) Je RES funkčný? 

 Prodekanka Ďurčová: 1) Technicky to zabezpečujú technickí pracovníci UVT a záznam 

bude dostupný na ročníkovom MS Teams. 2) Databáza študentov bola „čistená“, samotní študenti 

boli niekoľkými spôsobmi kontaktovaní a teda by nemal vzniknúť v tomto problém.  

 Prodekan Džupka: 3) Presný stav akreditačného procesu nepoznám. Jeho sledovaním je 

poverený prof. Mirdala. Ale podľa posledných správ by naše hodnotenie malo prebehnúť na 

prelome októbra a novembra. 4) RES je stále funkčný, v poslednom čase som ho sám použil pre 

doplnenie dát.  
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Senátorka Paľová: pre prodekana Bulecu: Kedy budú hotové Zásady prijímania na zahraničné 

študijné programy?  

Prodekan Buleca: Bude to predmetom riešenia na najbližšom zasadnutí vedenia.  

 

Senátorka Paľová: Je rozhodnutie o útlme externej formy vzdelávania konečné? 

Prodekan Džupka: Ak nájdeme model, v ktorom je táto forma ekonomicky udržateľná, 

potom budeme ochotní rozhodnutie prehodnotiť. Sme otvorení návrhom.  

 

Senátorka Paľová: pre prodekanku Ďurčovú: O čom boli prváci informovaní na spoločnom 

stretnutí, aby sme tomu vedeli prispôsobiť obsah úvodných cvičení?  

Prodekanka Ďurčová: Pre študentov bola vytvorená príručka, kde sú mnohé informácie 

o fungovaní štúdia, ale aj chode fakulty. Pre lepšiu dostupnosť zašlem príručku všetkým vedúcim 

katedier. 

 

K bodu 9: Rôzne 

Senátorka Paľová: Ako zabezpečiť to, aby také množstvo študentov nechodilo na obhajoby 

záverečných prác v augustovom termíne? Toto množstvo začína byť nezlučiteľné s tým, aby si 

pedagógovia vedeli vybrať a reálne realizovať dovolenku, ak majú dôsledne pripraviť posudky 

(tak vedúceho, ako aj oponenta práce). 

Prítomní senátori, ale aj zástupcovia vedenia sa zhodli na tom, že zatiaľ nie je známe riešenie 

vzniknutej situácie, ale bude potrebné sa problému venovať.  

 

K bodu 10: Záver zasadnutia 

Predseda AS EkF TUKE poďakoval prítomným členom senátu a hosťom za spoluprácu 

a zasadnutie akademického senátu ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



9 
 

UZNESENIA 

zo zasadnutia Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 19.09.2023 

 

34/2023 AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo 

dňa 19.09.2023 v zložení: senátorka Libuša Révészová a senátorka Alena 

Andrejovská. 

35/2023 AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 19.09.2023 bez 

zmien. 

36/2023 AS EkF TUKE schvaľuje Zásady prijímacieho konania na štúdium prvého 

(bakalárskeho) stupňa na Ekonomickej fakulte TUKE (EkF TUKE) v slovenskom 

jazyku v dennej forme pre akademický rok 2024/2025 po zapracovaní 

navrhovaných úprav.  

37/2023 AS EkF TUKE schvaľuje zástupcu/kyňu (podľa prílohy) AS EkF vo výberovej 

komisii. 

38/2023 AS EkF TUKE schvaľuje výberovú komisiu doplnenú o zástupcu/kyňu AS EkF 

TUKE. 

39/2023 AS EkF TUKE vyhlasuje doplňujúce voľby do AS EkF TUKE za 1. ročník Bc. 

štúdia v termíne 23.10.2023. 

40/2023 AS EkF TUKE poveruje predsedu AS EkF TUKE, aby organizačne pripravil 

doplňujúce voľby do študentskej časti AS EkF TUKE a zabezpečil oboznámenie 

študentov 1. ročníka Bc. štúdia o činnosti AS EkF TUKE a vytvoril priestor pre 

predstavenie kandidátov za 1. ročník Bc. štúdia do AS EkF TUKE.  

41/2023 AS EkF TUKE ukladá dekanovi EkF TUKE povinnosť, aby zabezpečil 

vypracovanie zoznamu členov časti akademickej obce EkF TUKE za 1. ročník Bc. 

štúdia a predložil ho predsedovi AS EkF TUKE do 29.09.2023.“ 

42/2023 AS EkF TUKE zriaďuje volebnú komisiu pre doplňujúce voľby za 1. ročník Bc. 

štúdia do AS EkF TUKE v termíne 23.10.2023.  

43/2023 AS EkF TUKE vymenúva Ing. Radoslava Bajusa, PhD. za predsedu volebnej 

komisie pre doplňujúce voľby za 1. ročník Bc. štúdia v termíne 23.10 2023. 

 

Košice, 19.09.2023 

 

Zapísala:    Ing. Manuela Raisová, PhD., v. r.    

 

Overili:    RNDr. Libuša Révészová, PhD., v. r.  

 

 

     doc. Ing. Alena Andrejovská, PhD., v. r.     

 

 

Predsedajúci: 

   doc. Ing. Jozef Glova, PhD., v. r. 

   predseda AS EkF TUKE     


